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Protokół  Nr  51/2023 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  19 września 2023 r. 

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, aleja Ratuszowa 36. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia 10.00 – 11.05.         
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu UMI, 

Pan Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu 

oraz przedstawiciele klubów sportowych i organizacji sportowych. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji z 28 sierpnia 2023 r. 

4. Spotkanie z przedstawicielami klubów i organizacji sportowych działających na 

terenie Miasta Inowrocławia i omówienie problemów sportu w Inowrocławiu oraz 

przedstawienie pomysłów na rozwój sportu w mieście.   

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji z 28 sierpnia 2023 r. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 50/2023 z posiedzenia Komisji z 28 sierpnia  

2023 r.? 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Spotkanie z przedstawicielami klubów i organizacji sportowych 

działających na terenie Miasta Inowrocławia i omówienie problemów sportu  

w Inowrocławiu oraz przedstawienie pomysłów na rozwój sportu w mieście  

- stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otworzył dyskusję.  

Zapytał Dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu jak wygląda sytuacja 

certyfikowania stadionów, ponieważ na dzień dzisiejszy nie można rozgrywać 

żadnych imprez pozaszkolnych na stadionie.   

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że na najbliższej sesji Rady Miejskiej Inowrocławia zostanie poddana 

pod głosowanie uchwała dzięki, której Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu 

otrzyma pieniądze na bieżące funkcjonowanie. Dodał, że wcześniejsze środki zostały 

przeznaczone na bieżące płatności. Ponadto remont tartanu został wpisany  

w przyszłoroczny budżet, który jest niezbędny do tego, aby stadion otrzymał 

certyfikat.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zapytał jak długo będzie trwał remont basenu „Delfin”. 

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że to zależy od tego jaki termin realizacji zadania wybierze ten, kto 

wygra przetarg, który organizuje Wydział Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich.  

Dodał, że Ośrodek Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu boryka się z problemami 

finansowymi na bieżące utrzymanie. 

 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Zapytał z czego wynika słaba sytuacja finansowa w OSiR.  

 

Rafał Pierzchalski – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Odpowiedział, że wszystko się na to nakłada, również obcięty budżet na bieżący rok  

i  wzrost kosztów m.in. za energię elektryczną.  

 

Przedstawiciel Klubu Sportowego Piłki Ręcznej Plażowej ”Damy Radę”: 

Zaproponował, aby do szkół wróciły klasy sportowe, które przez wiele lat 

funkcjonowały z bardzo dobrym skutkiem.  
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu UMI: 

Dodała, że funkcjonowały kiedyś dwie klasy sportowe w Inowrocławiu, ale  

przy kolejnych naborach było coraz mniej chętnych uczniów i nigdy nie udało się 

uzbierać tylu dzieci, aby taka klasa powstała.  

 

Przedstawiciel Uczniowskiego Klubu Sportowego „Jedenastka”: 

Powiedział, że w związku z tym, że skończyły się pieniądze na animatorów to orliki 

nie będą już nadzorowane jak dotychczas. Zwrócił się z prośbą, aby nadal  był nadzór 

nad orlikami, ponieważ bez nadzoru będą powoli niszczone.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 

 
Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 

 

Protokółowała 

 

/-/ Monika Kozioł 


